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Watersportvereniging Schiphol 

Verslag 67ste Algemene Leden Vergadering 

   7 april 2017, 20.15 uur gehouden in ’t Kombuis te Aalsmeer 

Aanwezig leden:  
Loeke Bergstein, Paul Bentlage, Jan Bezemer, Ada Bezemer, Gerard Bon, Gerard Boere, Elise 
Blom, Willem Broekhuizen, Sylvia Deijs, Rob Deijs, Willem Dellemijn, Rob Douwes, Dirk 
Eveleens, Paul Frantsen, Mieke Gorter, Gertjan van der Ham, Gert Jan van Hilten, Antoinette 
Hijstek, Rik Hofman, Agnes Hofstee, Frank Hop, Jouke Huisman, Rob Huisman, Gert Huizinga, 
Nico Jansen, Conny Jansen-Schreuder,  Ankie Kamphuis, Ed Kehl, Leo Kuystermans, Peer van 
Loo, Willem Maarse, Theo van der Meer, Arjen van Mil, An van Nes, Harald Niemeijer, Leo van 
de Pieterman, Hans Ockhuyzen, Hielke van Oostrum, Ber Overkamp, Vivianne Peeters, Bram 
Punt, Yves Punt, Hans Punt, Paul Remmert, Maartje Rip, Rob Rip, Ton Rossel, Michel Rutgers, 
Thea Scholtes, Hans Schreuder, Joan Schuurman, Fred Slingerland, Erik Tebbertman, Rob 
Troupin, Fokke van de Ven, Mies Verbeek, John Verbeek, Alex Verkerk, Rien Vis, Henri Visser, 
Jan van Vliet, Harro van de Vosse, Fred Weidema 
 
Wel aanwezig maar niet getekend op de presentielijst: Wouter van Oversteeg 
 
Introducé: Leida Eveleens 
 
1. Opening:  
De Voorzitter opent de vergadering en heet het erelid An van Nes en de overige leden 
welkom.  
De vertegenwoordiger van de KPVN, Carel de Bruijn, heeft zich verontschuldigd. 
 
2. Ingekomen stukken: 
-  Bericht van overlijden: 

De heer Herman Bolte is op 11 februari 2017 op 99 jarige leeftijd overleden. Herman is in 
1957 lid geworden en ontving in 1988 de “Gouden speld van verdienste” en tevens werd 
de nieuw gebouwde loods aan hem opgedragen, de “Bolte-loods”. 
Op 13 februari is Wim Korenromp overleden, hij was 78 jaar en lid sinds 1976. 
Leden houden een moment van stilte ter nagedachtenis. 

- Bericht ontvangen van Sonja Moll, de gezondheid van Jaap Moll gaat hard achteruit. De 
voorzitter zal a.s. zaterdag een bezoek aan Jaap brengen. 
Op 11 april bericht ontvangen van het overlijden van Jaap Moll. 

-  De brief van 7 april van de Kascommissie wordt behandeld bij agendapunt 6. 
- E-mail van Rob Deijs zal zelf door hem worden toegelicht bij de betreffende agendapunten. 
- Jan Meijer: vragen over de winterstalling van zijn kimkieler  deze zaak betreft een 

individuele casus en zal persoonlijk met hem worden afgehandeld. 
- Bericht van verhindering ontvangen van:  

Petra Blansjaar, Paul van den Boogaard, Edo Brandt, Marjo Broertjes, Carel de Bruijn, 
Hans Dijkhof, Maurice Habets, Elmar Heemskerk, Maike Kanis, Robert-Jan Korenromp, 
Pieter Kuijer, Jan Meijer, Jaap Moll, Sonja Moll, Anneke van Nes, Pauline van Nes, Mike 
Paul, Richard Stijns, Marjan Vinke. 

 
3. Mededelingen van het bestuur 
De uitnodiging voor deze vergadering is via een e-mail aan alle leden toegezonden en op de 
site van de vereniging geplaatst.  
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Op 20 maart 2017 is de agenda verzonden aan die leden waarvan het e-mail adres niet 
bekend was, onder verwijzing naar de stukken op de website. 
Het aantal benodigde leden om de vergadering geldig te laten zijn is 5% van het aantal 
leden. Het aantal stemgerechtigde leden per december 2016 was 535, minimaal aanwezig 
dienen dus 27 leden te zijn voor het nemen van rechtsgeldige besluiten. 
Het aantal aanwezigen leden volgens de presentielijst is 63. 

 
- Ontwikkelingen KPVN: 

Er haken steeds meer verenigingen af omdat de ondergrens van 50% KLM-ers niet wordt 
gehaald of omdat de betreffende vereniging niet levensvatbaar meer is. 

- WIFI: 
Ook deze winter zijn er aanpassingen gedaan om de beschikbaarheid van het WIFI-
netwerk te verbeteren. Op de H-steiger zal nog een steunpunt worden geplaats door Rob 
Huisman. 

- Status grondruil met buurman van de Poppe: 
De secretaris heeft samen met de penningmeester een aantal malen om de tafel gezeten 
met André van de Poppe. Vooralsnog is onze buurman niet bereid om veel geld te betalen 
voor het ingebruik hebben van de grond of het kopen van de grond.  
Wel is hij in principe genegen om met de notaris de grondruil vast te leggen en eventueel 
de kosten van deze vastlegging te betalen. 
In november 2016 is notaris van Galen van Signum Notariaat benaderd en gevraagd om 
een voorstel te doen. Ondanks een aantal aanmaningen onzerzijds en van André van de 
Poppe, heeft afronding niet plaatsgevonden. 
Op de vraag van Rob Deijs of bekend is waarover wordt gesproken qua afmetingen, 
bevestigt de secretaris dat alle gegevens bekend zijn en afgestemd met André van de 
Poppe. Hierover is dus geen discussie. Met de notaris is afgesproken dat ook de kadastrale 
afwikkeling moet plaatsvinden. 
Het bestuur zal al het mogelijke doen om in 2017 tot een definitieve afronding te komen. 
De vergadering ondersteunt dit streven op basis van het boven gestelde. 
 

De voorzitter maakt een opmerking over de ontstane mentaliteit bij een aantal leden.  
Hij heeft zelf schade aan zijn boot, opgelopen in de winterstalling. Hiervan is geen melding 
gemaakt door het betreffende lid/dader. 
Ook worden honden losgelaten op het haventerrein met alle negatieve gevolgen ten spijt. 
 
De communicatie naar de leden toe, heeft in het afgelopen jaar plaatsgevonden via een 7-tal 
Nieuwsbrieven uitgegeven onder goedkeuring van het voltallig bestuur. Helaas blijkt dat deze 
Nieuwsbrieven vaak niet worden gelezen. 
Hans Schreuder en Hans Ockhuyzen vragen of deze Nieuwsbrieven op de website geplaatst 
kunnen worden  dit zal gebeuren. 
 
4. Notulen 67e ALV 2016, dd. 8 april 2016 
Ber Overkamp heeft vorig jaar de Kielzogprijs (voor het jaar 2015) niet mogen ontvangen. 
Voorzitter verzekert Ber dat zijn naam en die van Rien Vis alsnog worden bijgeschreven. 
 
5. Jaarverslag secretaris over het verenigingsjaar 2016 
De aanwezige leden hebben geen op- of aanmerkingen over het verslag van de secretaris en 
het verslag wordt hierbij goedgekeurd. 
 
6. Financieel verslag van de penningmeester 2016  
Rob Deijs:  
- De geiser is wel vervangen. Penningmeester merkt op dat dit inderdaad het geval is. 
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- Op pagina 4 van het verslag staat dat zowel de baten als de lasten van de bar hoger waren 
dan begroot: Penningmeester antwoordt dat de viering van het lustrum de reden is van de 
afwijkingen van de begroting. 

- Nutsvoorziening: wat hebben de zonnepanelen ons opgeleverd? De penningmeester licht 
toe dat het voordeel van de Ecotaks in de voorgaande jaren, in 2016 is komen te vervallen. 
De terugverdientijd voor de panelen wordt nog steeds geschat op 6-8 jaar. Op dit moment 
kopen wij nog steeds energie in. 
In 2017 zal een overzicht worden gemaakt en op de volgende ALV zal een verdere 
toelichting worden gegeven. 

 
Gerard Bon: 
Wat levert de besparing van het niet verstrekken van de koffie op? 
Hans Schreuder ziet graag dat de koffie voorziening weer terug komt. 
Voorzitter antwoordt dat er regelmatig zaken (koffie, bekers etc.) verdwijnen, maar zegt toe 
als dit zo’n zwaarwegend punt is, dat de voorziening weer terug zal komen.  
Navraag bij andere verenigingen leert, dat een dergelijke voorziening in de wintermaanden 
niet aanwezig is. 
Voorzitter benadrukt dat er niet een probleem is met de koffie alleen. Er worden ook 
eigendommen van de vereniging “verplaatst” en sleutels worden gekopieerd. Het bestuur 
raakt het zicht op deze wijze kwijt. 
De werkplaats is voor alle leden, maar wel nadat toestemming voor gebruik is gevraagd bij 
de havencommissaris/voorzitter of bij diens afwezigheid bij Ada Bezemer. 
Erik Tebbertman ondersteunt de voorzitter en waarschuwt dat er toch gekeken moet worden 
naar het verdwijnen van koffie en andere eigendommen en dat de leden ook hun 
verantwoordelijkheid hierin moeten nemen. 
 
Henri Visser: Ik was altijd sleutel beheerder, maar helaas hebben de havenmeesters geen 
toegang meer. 
 
Rob Deijs: 
Op pagina 8 is een tarief voor 2017 ingevoerd voor de winterstalling overdekt (tussen de 
loodsen). Dit tarief had pas per 2018 mogen worden ingevoerd na goedkeuring van de ALV. 
Hij wijst ook op het feit dat in de winter stroom wordt gebruikt en vraagt hoe dit wordt 
afgerekend. Penningmeester merkt op dat hierna gekeken zal worden. 
 
Verder worden geen vragen over het verslag van de pennigmeester gesteld. 
 
- verslag Kascommissie:  
Rob Troupin voert het woord namens de kascommissie. 
De commissie heeft steekproefsgewijs de controle uitgevoerd en complimenteert Ankie 
Kamphuis (2e penningmeester) en Gert Jan van Hilten voor de goede opbouw van de 
financiële administratie. 
De vergadering heeft geen opmerkingen of vragen over het verslag en gaat met applaus 
akkoord en verleend hiermee décharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid. 
 
7. Verslagen commissies  
- jaarverslag Zeilen (volwassenen -  wedstrijden -  jeugd): akkoord 
 
- jaarverslag Vloot: akkoord 
 
- jaarverslag Haven:   
Hans Ockhuyzen stelt een vraag over de “vlotten” onder de steigers. Deze liggen tegen de 
steiger te schuren. Voorzitter antwoordt dat hiernaar zal worden gekeken. 
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Harro van de Vosse: het vlot is een vaartuig en maakt zich zorgen over de aansprakelijkheid 
bij gebruik. Voorzitter zegt toe dat dit binnen het bestuur zal worden bekeken en eventueel 
besproken zal worden met de verzekering. 
Wouter van Oversteeg merkt op dat de zichtbaarheid van het vlot wordt vergroot omdat er 
een mastje op wordt geplaatst. 
Ook stelt Harro de vraag wie de ligplaats betaald. Hij is van mening dat de afdeling Zeilen de 
betaler zou moeten zijn omdat vrijwel uitsluitend door de afdeling Zeilen gebruik wordt 
gemaakt van de vlotten. 
Gerard Bon merkt op dat hij vorig jaar wel havenmeester is geweest. 
 
- Jaarverslag Evenement: 
Harro van de Vosse merkt op dat ondanks een zwemverbod op de Westeinderplas, er toch is 
gezwommen door de jeugd tijdens het jeugdweekend. 
Ook vindt hij dat het niet verantwoord is om de jeugd op de vlotten te laten varen/spelen. 

 
8. Samenstelling van het bestuur 
Volgens artikel 12 van de Statuten zijn aftredend:  
- commissaris Zeilen: Willem Broekhuizen,  
- penningmeester: Gert Jan van Hilten  
- secretaris: Rik Hofman. 
Er zijn geen tegenkandidaten gesteld en de aftredende bestuursleden stellen zich 
herkiesbaar. 
De vergadering gaat akkoord met een volgende zittingsperiode van de betreffende 
bestuursleden. 
 
Voorzitter licht toe dat de beoogde kandidaat voor Havencommissaris, Jan Bezemer, 
uiteindelijk niet is aangesteld als Havencommissaris i.v.m. een mogelijk “conflict of interest”. 
Er hebben zich nog geen kandidaten gemeld voor de functie, dus deze is nog steeds vacant. 
De haven is vorig jaar mede met behulp van Ada en Jan Bezemer, aangevuld door enkele 
havenmeesters, draaiende gehouden. Ook het hellingen in najaar 2016 en voorjaar 2017 is 
soepel verlopen. 
Zo lang er geen kandidaten zijn, zal de huidige structuur worden voortgezet. 
 
Gerard Bon vraagt waarom er niet een algemene uitvraag aan de leden wordt gedaan voor 
havenmeesters. Ook vindt hij dat er niet normaal met elkaar wordt gecommuniceerd.  
Hans Schreuder ondersteunt Gerard. 
Voorzitter stelt dat hij weldegelijk behoefte heeft aan ondersteuning door havenmeesters. Alle 
leden weten ook dat er behoefte aan havenmeesters bestaat. 
 
Mede met de ondersteuning van Ada en Jan Bezemer hebben vorig jaar de meest 
noodzakelijke en lopende zaken gewoon doorgang gevonden. 
Harro van de Vosse is van mening dat hier nooit enige financiële vergoeding tegenover mag 
staan v.w.b. Ada en Jan Bezemer. 
Mochten wij als vereniging wel overgaan tot betaling, dan dient een commissie zich hierover 
te buigen die naar alle consequenties (juridisch en financiël) dient te kijken. 
Gert Jan licht toe dat er op dit moment geen sprake is van een betaalde havenmeester, dat is 
op dit moment niet verstandig voor de vereniging. 
Harro vult aan dat het er om gaat dat er geen leden betaald worden voor verrichte diensten. 
 
Tijdens de pauze van de vergadering meldt Hans Schreuder zich als kandidaat 
Havencommissaris. 
Bestuur is blij verrast en zal gedurende de komende periode verder in gesprek gaan over de 
inhoud van de functie. 
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De voorzitter stelt voor om Hans mee te laten draaien in het bestuur. De vergadering heeft 
geen overwegende bezwaren. 
 
9. Samenstelling commissies 
Rob Troupin is na een periode van 3 jaar aftredend. De voorzitter dankt Rob voor zijn rol in 
de kascommissie. 
Vorig jaar heeft Rob Deijs zich spontaan gemeld. Het bestuur stelt voor om Rob in de 
kascommissie te benoemen. 
Er komen geen protesten vanuit de leden zodat Rob het nieuwe lid van de kascommissie is 
voor een periode van 3 jaar. 
In 2017 bestaat de commissie uit de leden Thea Scholtens, Ber Overkamp en Rob Deijs. 
 
Op 29 maart 2017 heeft Gert Huizinga zich als lid gemeld (bestuur zal volgend jaar peilen of 
Gert nog bereid is in de commissie plaats te nemen vanaf 2018). 
 
10. Huldiging van kampioenen en winnaars 
Kielzogprijs 
Voorzitter memoreert de geschiedenis van deze prijs. De prijs dateert uit 1968 en is 
aangeboden door de heer Knoote bij zijn benoeming tot ere-lid. 
De winnaar van de Kielzogprijs 2016 is geworden: Elske Reijers (Elske is helaas niet 
aanwezig). 
Toelichting:  
De Kielzogprijs is toegekend aan Elske Reijers voor haar enthousiaste inzet in het organiseren 
van de Onderlinge Wedstrijden. Hiermee heeft zij vele jaren een groot aantal leden weten te 
vermaken met een dag vol competitie maar bovenal een dag met heel veel plezier. Dit jaar 
heeft zij aangegeven dat het tijd is om het “stokje” over te dragen en zal de wedstrijd- 
commissie de komende jaren de organisatie overnemen. Namens alle deelnemers die over de 
jaren deelgenomen hebben ...SUPER BEDANKT! 
 
Zilveren speld van Verdienste 
De speld wordt uitgereikt aan Elmar Heemskerk (Elmar is helaas niet aanwezig). 
Toelichting: 
Dit jaar heeft het bestuur gemeend de speld van Verdienste toe te kennen aan Elmar 
Heemskerk. Hij heeft vorig jaar, naar mening van het bestuur, de WVS deelgenoot weten te 
maken van zijn droom om samen met zijn gezin een zeilavontuur aan te gaan, dit heeft 
geleid van de WVS haven naar het Caraibisch gebied en terug. Hij heeft doormiddel van zijn 
blog ons laten meegenieten van het avontuur en hiermee een positieve bijdrage geleverd in 
de promotie van de zeilsport en invloed uitgeoefend in het versterken van de samenhang bij 
de WV Schiphol. 
 
Zilveren schaal, “de Wieldop” 
De “Onderlinge Wedstrijden” zijn dit jaar weer verzeild. 
Winnaars van dit jaar zijn geworden: Ruud van der Zwan en Cor van Eck. 
2e plaats: Henny Voorend & Tjalling Koopmans 
3eplaats: Victor van Doorn & Harry Verschuren 
 
Handicap Trophee 
De trophee, geschonken door ons oud lid P. de Bruyn in 1984 en gemaakt door Menno Meyer, 
is gewonnen door Arjen van Mil gevolgd door Robert van der Horst op plaats 2 en Erik 
Hermans op plaats 3. 
De voorzitter feliciteert de winnaars met deze prijzen. 
Arthur Boere wordt bedankt voor het stucwerk in het woonhuis. (kadobon is meegegeven aan 
Gerard Boere). 
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Voorzitter memoreert dat een vereniging zonder vrijwilligers geen vereniging is en bedankt 
alle vrijwilligers en spreekt de wens uit dat ook in de toekomst een beroep op hen mag 
worden gedaan. 
 
De volgende leden vieren hun jubileum bij de WVS: 
50 jaar lid sinds 1967: Dhr. Paul Fransen      
 
40 jaar lid sinds 1977: Dhr. Daan Bakker / Dhr. Rob Douwes / Dhr. Grady Hesse / Mw. 

Marian Hofman / Mw. Connie Schreuder / Dhr. En Mw. Stakelbeek 
   

25 jaar lid sinds 1992: Dhr. Frits de Graaff / Dhr. Steven Dekker /Dhr. Rudi van Berkel / Dhr. 
Duco Schiere / Dhr. Ernst-Jan Beukers / Mw. Noor Eyken /Dhr. Johan 
Haeser en Mw. Simone Haeser / Dhr. Frits Hermans / Mw. Maike 
Kanis / Dhr. Millard  

       
P  a  u  z  e 

Er zijn geen verschuivingen achter de bestuurstafel. 

11. Herziening Huishoudelijk reglement  
Secretaris licht kort een aantal belangrijke wijzigingen in het reglement toe. 
Harro van de Vosse vraagt naar de omschrijving van de vloerbelasting. Secretaris antwoordt 
dat de gegevens overeenkomen met het bestek en uitvoering door de firma Hulsbos. 
Hielke van Oostrum vraagt nog een toelichting op het aanlijnen van huisdieren. Toegelicht 
wordt dat ondanks dat een huisdier onder appel staat, aanlijnen is geboden. 
Leo van de Pieterman vraagt of het Zeil- en Havenreglement ook goedkeuring behoefd van de 
ALV. Het antwoord hierop is negatief. Het bestuur mag deze reglementen aanpassen. 
Secretaris zegt toe dat alle reglement z.s.m. op de site geplaatst zullen worden (is per 13 
april 2017 geschied).  
 
12. Plannen voor het nieuwe verenigingsjaar 2016 
Zeilen: 
I.v.m. het teruglopen van het aantal leden van m.n. de afdeling Zeilen, is een flyer 
samengesteld die in het bedrijf is verspreid of verspreid zal worden. 
Ook de vermelding op de website van de KLM is verbeterd. 
Terugloop van leden is ook bij zusterverenigingen waarneembaar. 
Als schippers zijn afgezeild, zoeken zij naar het leven in de vereniging. Op de dinsdagavonden 
en/of donderdagavonden is de mogelijkheid voor schippers om mee te blijven zeilen. 
Ook zal het wedstrijdzeilen in het lesprogramma worden opgenomen zodat de drempel voor 
doorstroming naar b.v. de Handicapwedstrijden lager wordt.  
De Ouragan zal eveneens in het lesprogramma worden opgenomen. 
Er zijn een 15-tal wedstrijden in de jaarkalender opgenomen. Het jeugdweekend is op 8 
september 2017. 
De Handicapcommissie is opzoek naar een andere naam. 
In 2017 zal de WASC in Duitsland worden gehouden. 
De Marschall zal waarschijnlijk in 2017 worden vervangen.  
Gerard Bon vraagt of vervanging noodzakelijk is of dat het met minder begeleidende schepen 
kan worden gedaan. 
Zeilcommissaris antwoordt dat de vlootsamenstelling nadrukkelijk zal worden bekeken 
waarbij zeker ook de ondersteunende vloot wordt betrokken, maar zolang er les wordt 
gegeven dienen wij over voldoende ondersteunende schepen te kunnen beschikken. 
Mieke Gorter vraagt of de “schippersavonden” zijn vervallen. 
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Zeilcommissaris antwoordt dat dit inderdaad het geval is. Het staat overigens de schippers 
vrij om op de lesavonden te komen.  
Arjen van Mil vult aan  dat op de woensdagavonden clinics worden georganiseerd gericht op 
speciale onderwerpen, b.v. spinnakeren. 
Rob Troupin vraagt hoeveel boten er daadwerkelijk benodigd zijn. 
Zeilcommissaris antwoordt dat er zeker op korte termijn geen uitbreiding zal plaatsvinden. 
Ook het aantal boten zal bij de heroverweging van de vloot worden betrokken. 
 
Haven: 
Op 12 december 2016 is er een bijeenkomst gehouden over de “Toekomst WVS”.  
Een 5-tal speerpunten zijn uitgelicht en zullen verder worden uitgewerkt.  
Het betreft de onderwerpen: 
- vernieuwing / aanpassing Kombuis, incl. toiletten 
- uitbreiding vingersteigers 
- “up-to-date” maken van het Scholletjesbos (gereed voor seizoen 2017) 
- uitvraag over “wat is de toekomst van de WV Schiphol” middels een enquête 
- onderhoud parkeerplaatsen 
 
John Verbeek vraagt wat er aan onderhoud is gedaan. 
Voorzitter antwoordt dat er is gebaggerd in de sloot en dat enkele palen zijn vernieuwd en 
waar nodig onderhoud aan de steigers is gepleegd.  
 
Bar & Evenement: 
Voorbereidingen voor de 6-uurs zijn in volle gang. Deze datum zal worden gecombineerd met 
een rommelmarkt. 
Opening van het seizoen op 22 april zal worden gecombineerd met de klusdag. 
Er zijn enkele sponsoren voor de 6-uurs. De firma van Lierop sponsort Euro 500 en firma de 
Rijk zorgt weer voor de pontons. 
Mogelijk dat firma de Groot ook kan worden overgehaald iets te doen. 
 
13. Begroting van de vereniging voor 2017 
De wijziging in de btw-structuur heeft ook gevolgen voor de aftrekbaarheid van de betaalde 
btw. De havenkosten zullen dus in 2017 stijgen. 
Op de bar is een pin-automaat geplaatst. 
Er zijn geen grote verschuivingen in de begroting 2017 t.o.v. de actualiteit 2016. 
 
14. Contributies, heffingen en bijdragen 
Het tarief “onder de kap tussen de loodsen” is een nieuw tarief en reeds eerder in de 
vergadering besproken. 
Er zijn geen verdere vragen over de tarieven. 
 
15. Rondvraag  
Rob Deijs:  
-  De toiletgroepen zijn niet meer acceptabel en hij vraagt naar de oplossing. 
 De voorzitter antwoordt dat hiervoor een integraal plan wordt gemaakt waarbij ook de 

toiletgroep in de Bolte-loods wordt betrokken.  
- In Nieuwsbrief 8 wordt gesproken over een ketting over de sloot bij de Uiterweg. Rob wijst 

op de mogelijke aansprakelijkheid.  
Bestuur zal nogmaals naar de consequenties kijken, maar het is voor onbevoegden 
verboden de haven te betreden. Een bordje zal vooraan bij de haven worden geplaatst. 
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15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering nadat Mieke Gorter bij afwezigheid van Jaap Moll het woord 
tot de aanwezigen richt. 
Zij dankt alle vrijwilligers die zich voor de vereniging hebben ingezet. 


